
 
 
 

 

 

 
Protokoll styremøte i Tasta & omegn sykkelklubb 
 
Møtenummer:   5/2024 
Dato:   14.05.24 
Kl:   1730 
Sted:   St. Olav vgs.  
Innkalt:  Styret og vararepresentanter  
Tilstede:  Thea, Paul, Niklas, Lasse og Mari 
Frafall:        Kristin, Jan Olav, Trond 
 

Sakliste 
 
24/49  Godkjenning av protokoll fra styremøte 03.04.24 
  
Vedtak: Godkjent. 
 
 
24/50 Dato og referent for neste styremøte 
 
Vedtak:  

Onsdag 5.6.24 kl. 17.30 på Tasta skole. Trond er referent.  

 
24/51 Økonomi  

a.    Likviditet: 645’ på kto. Av disse er 300’ satt på høyrentekonto. 25’ satt på kto til 
jubileumstur. 

b.    Inntekter: Noen nye medlemmer, skal faktureres. 10795 inn fra grasrotandelen. Må 
finne ut av kontaktpersoner for Score og NorSea for fakturering. 

c.    Kostnader: Påskjønnelser utbetalt: 66’ mot budsjettert 72’. Avtalen med 
Medlemsnett er sagt opp. 

d.    Regnskap vs budsjett 

e.    Prognose 

 
Vedtak:  

Fakturering av medlemskontingent må settes i gang tidligere neste år. I februar. Sent i år 
pga for sein signering av protokollen etter årsmøtet.  



 
 
 

 

 

 
 
 
24/52 Evaluering Jæren Gran Fondo 13.04.24 

Mari har kontakt med arrangementskomiteen. 
Mat på Sande var for lite. Team Rynkeby med der ute. 
En del stygg kjøring. En del uerfarne ryttere. Passe på at det er rolige nok puljer. 
KCC stygg forbikjøring. 
Planlegge målgang bedre. 
Bra at det var brief på forhånd. Men man må huske på at alle ikke kjenner ruta. 
Vi bør stoppe med teknisk. 
 
Vedtak: 

Overskuddet til TOSK går til Team Rynkeby. 
 

24/53 CLT 2024 
Status ulike lag: 
NERO – Mange ryttere. 36 pr. Dato. 
RØDT – Det blir et rødt lag med hjelperyttere fra Bogafjell.  
Fakturering: Mari sjekker med Roy for lister.  
 
Vedtak:  
Får tak i lister til fakturering ASAP 
 
24/54 Sponsorer 
Lasse henter inn informasjon forhåpentlig før neste styremøte. 
 
Vedtak: 
Styret må diskutere hvor mye vi trenger inn av sponsormidler og hvor mye de ulike 
plasseringene er verdt. Saken følges til neste styremøte (juni 2024) 
 
24/55 Draktavtale 
Prosessen går sin gang med ny drakt 
 
Vedtak: 
Lasse tar kontakt med Trond Nor-Hansen og Kim Østebø. 
 
24/56 Klubbshop 
Oppfølging av sak fra forrige styremøte.  
 
Vedtak: 
Trond har laget vareprøver på sekk og bag, han tar med til neste møte. 
 
24/57 Hervik-Rør rittet 
 
Vedtak: 



 
 
 

 

 

Vi venter på info fra Håkon André Waage. Status uvisst.  

 
24/58 Tilganger Google-konto 
 
Vedtak: 
Mari får tilgang til disken. Ser om det hjelper. 
 

24/59 Nordsjørittet 
Thea har snakket med Roy om transport. Thea legger ut en spørreundersøkelse. 
Langegjeng? Lasse sjekker med Jan Olav om langing. Viktig at info om langing går ut så fort 
som mulig.  
 
Vedtak: 
Meningsmåling legges ut. Buss betales av TOSK. 
Langing. Lasse sjekker med Jan Olav.  
 

24/60  Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status 
a. Årshjul 

 
Vedtak:  
Vi har vært gjennom det som står i årshjulet for mai. 

 
b. Ansvarsfordeling  

Gjennomgås for kvalitetssikring 
 
Vedtak: 
Ansvarsfordeling er oppdatert. Ingen endring.  
 
24/61 Eventuelt 

a. Søknad rittstøtte Bergen-Voss 
Søknad om støtte til middag for 27 medlemmer i forbindelse med Bergen-Voss. Støtte kr. 
500 per medlem. Totalbeløp kr. 13.500.  
 
 Vedtak:  
Innvilget. 
 

b. Søknad om rittstøtte (middag) CLT 
Søknad fra Nerolaget om støtte til middag for 35 medlemmer i forbindelse med CLT.  
 
Vedtak:  
Innvilges ikke. Klubben har allerede støttet med kr. 500 per medlem.  
 

c. Treningsleir til Albir eller annet sted på fastlands-Spania 
 
Vedtak:  
Niklas jobber videre med mulig tur før påske 2025. Kommer tilbake til styret seinere.  

 

https://docs.google.com/document/d/1foNLwjUq-d3EEyihxD4mLWb6dEJb13z4Lq2dQZdDnD8/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1SCM2doDXIr-2Aynmy3rW2AGfy9KoqiHVPoT1vcvWXl8/edit?usp=sharing


 
 
 

 

 

 
 


